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§  150 

Information Idrottslyftet  
 

 

Susanne Jacobson från Idrottslyftet informerade om Idrottslyftets verksamhet. 

 

 

- - - - - 
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§ 151  

Vinterfotboll 

Beslut 

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Kommunens idrottsdriftsenhet har inför denna vinter undersökt hur arbetet kan planeras 

för att ge Nackas unga möjlighet att träna på fotbollsplanerna när snön kommer. En nyhet 

som prövas denna säsong är att två fasta team bildas med vardera två fordon för att röja 

snö på planerna. De fotbollsplaner som kommer att vara aktuella under säsongen är Älta 

IP1, Saltsjöbadens IP, Nacka IP1 och Boovallen 2. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-10-16 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

 

- - - - - 
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§ 152  FRN 2014/167 

Projektbidrag hösten 2014 

Beslut 
1. Fritidsnämnden avslår projektet Nacka Futsal Allians ansökan om bland annat 

upplåtelse av lokaler/idrottshallar för Futsal, inomhus fotboll. 
2. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Skuru IK Handbollssektion 20 000 kronor för 

projektet Handboll för alla, samt nolltaxa på träningstillfällena för projektet under 
våren 2015.  

3. Fritidsnämnden beslutar att avslå Saltsjöbadens Naturskyddsförenings ansökan om 
marknadsföring av Natursnokarna.  

4. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Skuru IK Basketsektion 15 000 kronor för 
projektet 3x3 samt nolltaxa för att arrangera projektets avslutningsturnering. 

5. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Twister Cheer Elit 20 000 kronor för 
stuntsatning  

6. Fritidsnämnden beslutar att Skuru IK Handbollssektion, Skuru IK Basketsektion 
och Twister Cheer Elit ska inkomma senast den 1 december 2015 med en skriftlig 
redovisning över projektets genomförande och resultat 

Ärendet 

Fem ansökningar har inkommit om fritidsnämndens projektbidrag, med ansökningsdatum 

1 oktober 2014. Föreningarna som ansökt är Nacka Futsal Allians, Skuru IK 

Handbollssektion, Saltsjöbadens Naturskyddsförening, Skuru IK Basketsektion och 

Twister Cheer Elit.  

 
I årets budget finns 100 000 kronor reserverade för projektbidrag till föreningslivet.  

Fritidsnämnden beviljade fem ansökningar med projektbidrag på sammanlagt 85 190 

kronor vid ansökningstillfället i april. Kvar i avsatt budget för fritidsnämndens 

projektbidrag finns 15 810 kronor. I förslag till beslut föreslås att bevilja tre ansökningar, 

Skuru IK Handbollssektion, Skuru IK Basketsektion och Twister Cheer Elit, med ett 

sammanlagt belopp på 55 000 kronor vilket genererar att budgeten för projektbidraget 

överstiger med 39 190 kronor. Den överstigande summan ryms inom ramen för 

fritidsnämndens budget.  

Ekonomiska konsekvenser  
I årets budget finns 100 000 kronor reserverade för projektbidrag till föreningslivet.  

Fritidsnämnden beviljade fem ansökningar med projektbidrag på sammanlagt 85 190 

kronor vid ansökningstillfället i april. Kvar i avsatt budget för fritidsnämndens 

projektbidrag finns 15 810 kronor. I förslag till beslut föreslås att bevilja tre ansökningar, 

Skuru IK Handbollssektion, Skuru IK Basketsektion och Twister Cheer Elit, med ett 

sammanlagt belopp på 55 000 kronor vilket genererar att budgeten för projektbidraget  
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Forts § 152 

 

överstiger med 39 190 kronor. Den överstigande summan ryms inom ramen för 

fritidsnämndens totala budget.  

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-10-17 

Bilaga 1. Ansökan Nacka Futsal Allians 

Bilaga 2. Ansökan Skuru IK handbollssektion 

Bilaga 3. Ansökan Saltsjöbadens naturskyddsförening 

Bilaga 4. Ansökan Skuru IK basketsektion 

Bilaga 5. Ansökan Twister Cheer Elit 

Yrkande 

Ulf Öberg (S) yrkade följande ändring att nämnden bifaller ansökan från Nacka Futsall 

allians med 20000 kr samt att nämnden avslår Twister Cheer Elit ansökan. 

 

Ordförande Tobias Nässén yrkade avslag på Ulf Öberg yrkande. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade att bifalla punkten 2, 3 och 4 i enlighet enhetens förslag till beslut.  

 

Ordförande ställde sitt eget avslagsyrkande mot Ulf Öbergs ändringsyrkande.  

Nämnden beslutade i enlighet med utsänt förslag till beslut gällande punkterna 1 och 5. 

 

Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut, punkt 6. 

Protokollsanteckning 

Ulf Öberg (S) och Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet; 

” Vi socialdemokrater välkomnar ansökan från eldsjälarna i Nacka Futsal Allians, som 

ligger helt i linje med syftet med projektbidraget. Vi ser det som prioriterat att utreda om 

futsal kan vara ett verktyg för att ge tidigare fotbollstalanger som slutat inom fotbollen i 

åldrarna 15-19 år en ny karriärväg, om det går att integrera futsal i fotbollsutbildningen i 

Nackas fotbollsföreningarna för att skapa ny kompetens, om formen alliansförening kan 

vara ett sätt att utveckla futsalföreningarna i Nacka, och om futsal kan bidra till integration.  

 

Vi är dessutom kritiska till att futsalföreningar endast får tider för träning och match 

tilldelade i Nacka om laget spelar i seriespel, då detta hämmar utvecklingen av nya sporter. 

 

Vi socialdemokrater ställer oss inte principiellt negativa till Twister Cheer Elits ansökan om 

att söka inspiration från USA för att inhämta kunskap och teknik om s.k. stunt, för att 

sedan eventuellt implementera detta i föreningen. Att Twister Cheer Elits ansökan numera 
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riktats in till inköp av speciella mattor – före det att USA-resan skett – saknar dock i våra 

ögon trovärdighet. Vi socialdemokrater hade därför hellre sett att den borgerliga 

majoriteten i Fritidsnämnden hade haft politiskt mod att stödja Twister Cheer Elits 

ambitiösa USA-resa innan de fattar beslut om stöd till materialinköp.  

 

Sammanfattningsvis har vi socialdemokrater mycket svårt att förstå varför ett motsvarande 

belopp som tilldelats Twister Cheer Elits av byråkratiska skäl sak förvägrats Nacka Futsal 

Allians. ” 

 

 

- - - - - 
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§ 153  FRN 2013/129-214 

   KFKS 2012/218-214 

Detaljplan med miljökonsekvensbeskrivning för del av 

Kvarnholmen - Etapp 5, Kvarnholmsplatån  
Remiss Granskning 

Beslut 
Fritidsnämnden antar tjänsteskrivelsens förslag till yttrande med tillägg att fritidsnämnden 
förutsätter att alla inblandade parter uppfyller sina avtalsrättsliga förpliktelser att medverka 
till att behovet av mark och lokaler för fritidsverksamhet samt byggnader och anläggningar 
för idrott tillgodoses i den takt som bostadsbebyggelsen kräver det vid detaljplaneringen av 
Kvarnholmen. 

Ärendet  

Planens syfte är att planlägga Kvarnholmens platå och nordvästra kajen för bostäder och 

en förskola. Området omfattas av riksintresse för kulturmiljö, kust och skärgård samt 

farled. Ny bostadsbebyggelse möjliggörs delvis på tidigare ianspråktagen mark.  

Detaljplanen utgör etapp 5 av utbyggnaden på Kvarnholmen och följer huvudsakligen 

godkänt planprograms riktlinjer. Största avvikelserna jämfört med planprogrammet är att 

bebyggelsen utmed nordvästra kajen får ytterligare en huskropp jämfört med programmet.  

 

Fritidsnämnden har givits möjlighet att yttra sig om detaljplanen. 

Några förändringar av planförslaget har, med anledning av fritidsnämndens tidigare 

yttrande, inte gjorts mellan samråd och granskning. Detta innebär att Fritidsnämnden i 

detta yttrande upprepar, enligt bilagt yttrande, de synpunkter som framfördes under 

samrådsskedet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-10-17 

Bilaga 1 Förslag till yttrande 

Bilaga 2 Granskningshandlingar 

Yrkanden 

Ulf Öberg (S) yrkade, med instämmande av Tobias Nässén (M), Louise Granath (FP) samt 

Nello Minati (KD), följande tillägg att fritidsnämnden förutsätter att alla inblandade parter 

uppfyller sina avtalsrättsliga förpliktelser att medverka till att behovet av mark och lokaler 

för fritidsverksamhet samt byggnader och anläggningar för idrott tillgodoses i den takt som 

bostadsbebyggelsen kräver det vid detaljplaneringen av Kvarnholmen. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut   
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Forts § 153 

Protokollsanteckningar 

Alliansen av Tobias Nässén (M), Louise Granath (FP) samt Nello Minati (KD) lät anteckna 

följande till protokollet: 

” För att säkerställa kvaliteten i stadsplaneringen är det angeläget att behovet av ytor och 

anläggningar för idrott, fritid och rekreation analyseras och planeras för. I syfte att 

underlätta en övergripande planering har Fritidsnämnden påbörjat en kapacitetsutredning 

som i ett första steg har föreslagits för Kommunfullmäktige i samband med nämndens 

septembersammanträde.  

  

Vid utformning av specifika planområden, såsom Kvarnholmen etapp 5, är det dessutom 

angeläget att genomföra en analys av hur många barn det beräknas finnas i olika 

åldersgrupper, dels i detaljplaneområdet och dels i programområdet, kopplat till behovet av 

ytor och anläggningar för idrott och fritid. Även förutsättningar för idrott och fritid i 

intilliggande områden bör beaktas i en sådan analys. Det aktuella detaljplaneförslaget för 

Kvarnholmen skulle kunna vara ett exempel på ett område där en sådan analys görs för att 

öka kunskapen ytterligare om behov av idrottsytor och vad som är möjligt givet typografi 

m.m. i detaljplaneområdet. Det kan även vara värdefullt att beakta de aktuella 

parkområdena, och se hur dessa kan utnyttjas bäst för idrott och rekreation. 

  

Fritidsnämnden önskar som framgår av yttrandet att det arbetas mer med att säkerställa 

ytor för fritid och idrott, men vi vill i detta sammanhang också lyfta fram det positiva i att 

det successivt har blivit en närmare kontakt och bättre samarbete mellan de olika parterna i 

stadsplaneringsprocessen gällande Kvarnholmen. ” 

” 

 

 

Ulf Öberg (S) och Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet:  

” I 7 § i 2006 års avtal om detaljplanering och exploatering av Kvarnholmen framgår klart 

och tydligt att ”Fastighetsbolaget ska medverka till att behovet av mark och lokaler för 

fritidsverksamhet, skolor, förskolor och barnomsorg samt byggnader och anläggningar för 

idrott och lek inom området tillgodoses i den takt som bostadsbebyggelsen kräver det.”  

 

Enligt samma avtal åtar sig de byggherrar som fått förvärva mark på Kvarnholmen samma 

förpliktelser. Vi socialdemokrater anser att kommunen vid sin detaljplanering av 

Kvarnholmen ska säkerställa att de ytor för idrotts- och fritidsverksamhet som 

Fritidsnämnden tidigare efterlyst (FRN 2008/8; FRN 2008/8-214; FRN 2009/31; KFKS 

2010/405-214; FRN 2010/72, KFKS 2007/894; KFKS 2012/218 214; KFKA 2007/893 

214) nu ritas in i detaljplanen. 
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Eftersom moderaterna systematiskt har överlåtit åt privata byggherrar och exploatörer att 

bekosta kommunens underlag till planarbete i såväl Nacka Strand, Orminge Centrum, i 

Sickla och på Kvarnholmen, är vi socialdemokrater inte särskilt förvånade över att 

kommunens behov av mark och lokaler för fritidsverksamhet samt byggnader och 

anläggningar för idrott konsekvent har fått stå tillbaka för privata vinstintressen.  

 

Vi socialdemokrater ifrågasätter därför att underlaget i kommunens planarbete systematiskt 

verkar tas fram av privata exploatörer, och att kommunens handläggare dessutom ingår i 

gemensamma projektgrupper med privata exploatörer. Detta väcker allvarliga jävsfrågor. 

 

Vi socialdemokrater menar att detta förfarande aktualiserar behovet av att mutor och 

bestickningar, samt risken för korruption vid Nacka kommuns stadsplanering, explicit 

hanteras i de riskbedömningar och de kontroller som sker inom kommunen (se bl.a 

Revisionsrapport 1/2010 Granskning avseende skydd mot mutor och bestickning; 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll av den 7 september 2010, KFSK 2010/251-

007 samt Gunnel Nyman Gräffs interpellation av den 28 maj 2014 – Hur minskas risken 

för korruption och mutor?). 

 

Det är inte särskilt förvånande att privata exploatörer vill maximera antalet lönsamma 

byggrätter i de detaljplanerade områdena där de själva bekostat kommunens underlag till 

planarbete. Att fotbollsplaner numera ritats in på taken i detaljplanen för Kvarnholmen (se 

FRN 2010/71 KFKS 2007/894) säger det mesta om konsekvenserna av att moderaterna 

verkar ha privatiserat det kommunala planmonopolet i Nacka, och överlåter 

detaljplaneringen av vår kommun åt marknaden. Det är helt enkelt politiskt naivt – och 

dessutom ekonomiskt oansvarigt – av moderaterna och av de övriga stödpartierna i den 

borgerliga majoriteten att tro att privata byggherrar och exploatörer har allmänintresset för 

ögonen vid detaljplaneringen av Nacka. 

 

Vi socialdemokrater upphör därför inte att förvånas över att Kommunstyrelsens 

ordförande Mats Gerdau verkar sakna den mest grundläggande insikt om att 

affärstransaktioner mellan kommunen och privata entreprenörer, utan något föregående 

upphandlingsförfarande eller en öppen och transparent konkurrensutsättning, per 

definition innebär en ökad risk för oegentligheter (se Interpellationssvar KFKS 2014/635-

049). 

 

Exploateringsavtalet för etapp 3 för Kvarnholmen innehåller enligt uppgift en skrivning 

om att kommunen skall förvärva fastigheten i fråga där bollplanen och sporthallen ligger, 

och att separat avtal skall tecknas om detta. Vi socialdemokrater ställer oss mot denna 

bakgrund frågande till lagligheten av att privata exploatörer betalar och utför de allmänna - 
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anläggningarna i Kvarnholmen, som sedan överlämnas till kommunen efter godkänd 

övertagandebesikting. Vi ställer oss likaså frågande till att kommunen åtar sig att förvärva 

sporthallen från exploatören, eftersom detta kan innebära en dold byggentreprenad och en 

otillåten direktupphandling av uppförande av en kommunal sporthall.  

 

Någon konkurrensutsättning av allmänna anläggningar och byggnader verkar därmed över 

huvud tagen inte ha genomförts i Kvarnholmen, varför kommunen bör låta utreda 

lagligheten av detta förfarande av utomstående juridisk expertis. Att kommunens planenhet 

beräknat att kostnaden för sporthallen i Kvarnholmen kommer att motsvara 3-4 sporthallar 

borde få samtliga larmklockor att ringa i kommunstyrelsen. Det mesta tyder nämligen på att 

denna detaljplan kommer att bli en mycket dyr affär för Nackas medborgare. Vi 

socialdemokrater har därför uppmanat kommunens förtroendevalda revisorer att granska 

frågan närmare.  

 

Vi välkomnar mot denna bakgrund att en enig – men tyvärr i stort sett maktlös – 

Fritidsnämnd på nytt inskärper vikten av att behovet av mark och lokaler för 

fritidsverksamhet samt byggnader och anläggningar för idrott och lek i Kvarnholmen 

tillgodoses i den takt som bostadsbebyggelsen kräver det. Även våra nya grannar och deras 

barn behöver nämligen utrymmen för att idrotta och för att spela boll. Att hänvisa till 

kommunens befintliga – och redan i dagsläget överbelastade – fritids- och 

idrottsanläggningar, innebär en välfärdsförlust för oss alla i Nacka. ” 

 

 

- - - - - 
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§ 154  FRN 2014/170 

Politikerinitiativ - Underhålls & Livslängdanalys för 

Nackas Fritids- och Idrottsinfrastruktur 
den 3 november 2014 av Martin Hellströmer (S), Ulf Öberg (S) 

Beslut 
Fritidsnämnden ger direktör för arbete och fritid och stadsledningskontoret i uppdrag att bereda 

initiativet. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (s) och Ulf Öberg (s) har gemensamt skickat in ett politikerinitiativ till 

fritidsnämnden den 3 november. 

Förslagen i initiativet 

Fritidsnämnden står inför stora utmaningar i och med att Nackas fritids- och 

idrottsanläggningar är slitna och underdimensionerade. Moderaterna har konsekvent 

eftersatt underhållet och har underdimensionerat behovet av nyinvesteringar i förhållande 

till befolkningsökningen i Nacka, när de vill bygga stad.  

 

Detta medför att vi under kommande år kommer att behöva göra betydande satsningar i 

vår fritidsinfrastruktur. Det är inte acceptabelt – som planenheten verkar tro – att vi 

Nackabor ska förvänta oss en försämring och en ytterligare belastning av våra befintliga 

gemensamma ytor för lek- och idrottsändamål när Nacka bygger stad. 

 

Det är dock lätt att fastna i ett tänk där enbart nybyggnation står på agendan och de redan 

etablerade anläggningarna glöms bort.  

 

Vi Socialdemokrater vill därför uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att göra en underhålls- 

och livslängdsanalys på Nackas samtliga befintliga etablerade fritids- och 

idrottsinfrastruktur. Eftersom vissa hallar är slitna vill vi även uppdra åt enheten att i 

samarbete med kommunens idrottsföreningar granska hur väl anläggningarna är anpassade 

för den verksamhet som redan idag bedrivs, och återkomma med ett förslag till 

förbättringsåtgärder på kort sikt, inklusive en kalkyl över de kostnader det skulle medföra.  

 

Hemställan 

Socialdemokraterna föreslår 

 Att en livslängds och underhållsplan för Nackas idrottsanläggningar tas fram.  

 Att i sammabete med föreningarna utreda hur ändamålsenliga dagens anläggningar 
är.  
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Forts § 154 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-11-07 

Bilaga 1 Politikerinitiativ - Underhålls & Livslängdanalys för Nackas Fritids- och 

Idrottsinfrastruktur, den 3 november 2014 av Martin Hellströmer (S), Ulf Öberg (S) 

Yrkanden 
Ordförande Tobias Nässén yrkade att nämnden ger direktör för arbete och fritid och 

stadsledningskontoret i uppdrag att bereda initiativet. 

Beslutsgång 

Nämnden biföll ordförande Tobias Nässéns yrkande. 

 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 155  FRN 2014/169 

Politikerinitiativ – Rusta upp Fisksätra IP! 
3 november 2014 av Martin Hellströmer (s) Ulf Öberg (s) 

Beslut 
Fritidsnämnden ger direktör för arbete och fritid och stadsledningskontoret i uppdrag att bereda 

initiativet. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (s) och Ulf Öberg (s) har gemensamt skickat in ett politikerinitiativ till 

fritidsnämnden den 3 november. 

Förslagen i motionen 

Vid Fritidsnämndens möte den 25 september 2014 anslogs plötsligt över 45 miljoner 

kronor för investeringar i kommunens fotbollsplaner och omklädningsrum i Saltsjöbaden, i 

Myrsjö, Björknäs och i en anläggning för vinterträning för fotboll i Nacka, som sannolikt 

kommer att förläggas till Nacka IP eller Björknäs IP. 

 

Vi socialdemokrater välkomnar denna satsning, som visar att vi socialdemokrater har haft 

rätt i vår kritik av moderaternas underinvesteringar i Nackas idrottsinfrastruktur. Vi ställde 

oss samtidigt frågande till fördelningen av dessa välbehövliga medel inom kommunen 

(FRN 2014/138-831, FRN 2014/140-041 KFKS 2014/240-041 § 115). 

 

Vi vill därför nu uppmärksamma Fritidsnämndens ledamöter på att samtidigt som 

Saltsjöbadens IP endast efter några få års bruk på nytt ska rustas upp med den senaste 

generationens konstgräs, är naturgräsplanen i närliggande Fisksätra IP nedgången och dess 

underhåll är eftersatt.  

 

Fotbollsplanen på Fisksätra IP saknar dessutom staket, vilket medför att hundägare rastar 

sina hundar på naturgräsplanen. Därigenom tvingas Fisksätraborna att träna och spela boll 

under ovärdiga och ohygieniska förhållanden, som inte skulle accepteras i någon annan del 

av Nacka.  

 

För detta bär moderaterna och den borgerliga majoriteten ansvaret, genom sin skeva 

fördelning av resurser för underhåll och investeringar i kommunens bollplaner. 

 

Fisksätra kommer det även under de närmsta åren att ske en inflyttning när bland annat 

Boklok bygger bostadsrätter i området. Vi Socialdemokrater vill därför uppdra åt Kultur 

och Fritidsenheten att utreda behovet av underhåll och investeringar i fotbollsplaner, en 

renovering och utökning av antalet tennis- och basketplaner, och anläggningen av en 

hundrastgård i området.  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 155 

 

Hemställan 

Socialdemokraterna föreslår 

 Att uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att verka för att ett staket byggs runt 
naturgräsplanen på Fisksätra IP. 

 Att uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att utreda behovet av att rusta upp 
naturgräsplanen på Fisksätra IP, och återkomma med förslag till åtgärder. 

 Att uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att utreda behovet av att rusta upp 
Fisksätra IP. 

 Att uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att verka för att Park- och naturenheten 
omedelbart anlägger hundrastgårdar i området.  

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-11-07 

Bilaga 1 Politikerinitiativ – Rusta upp Fisksätra IP!, 3 november 2014 av Martin 

Hellströmer (s) Ulf Öberg (s) 

Yrkanden 
Ordförande Tobias Nässén yrkade att nämnden ger direktör för arbete och fritid och 

stadsledningskontoret i uppdrag att bereda initiativet. 

Beslutsgång 

Nämnden biföll ordförande Tobias Nässéns yrkande. 

 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 156 FRN 2014/174 

Politikerinitiativ - Konsekvensbeskrivning hur försäljning 

av fastigheter och mark påverkar nämndens verksamhet 
5 november 2014 av Martin Hellströmer (S) 

Beslut 
Fritidsnämnden ger direktör för arbete och fritid och stadsledningskontoret i uppdrag att bereda 

initiativet. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (S) har skickat in ett politikerinitiativ till fritidsnämnden den 5 

november. 

Förslagen i motionen 

Med bakgrund av Nacka kommuns fastighetsaffär med företaget Rikshem vill vi 

Socialdemokrater uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att utvärdera hur försäljningen av 

fastigheter och mark påverkar nämndens verksamhet och kostnader på kort och långsikt. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-11-07 

Bilaga 1 Politikerinitiativ - Konsekvensbeskrivning hur försäljning av fastigheter och mark 

påverkar nämndens verksamhet, 5 november 2014 av Martin Hellströmer (S)Yrkanden 

Yrkanden 
Ordförande Tobias Nässén yrkade att nämnden ger direktör för arbete och fritid och 

stadsledningskontoret i uppdrag att bereda initiativet. 

Beslutsgång 

Nämnden biföll ordförande Tobias Nässéns yrkande. 

 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 157 

Aktuell information 

Föreningsledarhelg 15-16 november 

Ordförande påminde nämnden om anmälan till Föreningsledarhelgen 15-16 november. 

Björknäs IP 

Quesadatältet är nedmonterat, arbetet på Björknäs för montering är på gång. 
Ny avfuktare + belysning, sarg etc. installeras till årsskiftet. Målsättningen är att tältet i drift 
vecka 3. 
 

Arbetet med fotbollsplanen pågår för fullt tom v 51 återupptags v15 beräknas vara klar 

v25/26. Kan bli vissa tidsjusteringar pga. väderförhållanden 

Inbjudan till samkväm 9 december 

Ordförande informerade nämnden att boka en stund efter sammanträdet den 9 december. 
 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 158 

Övriga frågor 
 
Johan Kjellman (NL) har hört rykten om att det planeras en bollhall vid Boogård. 
 
Jerker Linnerborg svarade att ett detaljplanearbete har startat där ett förslag är en bollhall 
på den tomma ytan vid Boogårdsskola. 

 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 159 

Tagna delegationsbeslut, fritidsnämnden 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Följande beslut har tagits på delegation 

 

FRN 2014/158 Kontrakt, Svenska Sportsbygg AB, Om- och tillbyggnad av 

friidrottsbanor och gräsfotbollsplan m.m. på Björknäs lP. 

 

FRN 2014/112 Ersättning 20l5 fritidsgårdsverksamhet Orminge 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-11-12 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

 

- - - - - 
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 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 160 

Inkomna handlingar till fritidsnämnden 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Inkomna handlingar 

 
Kallelse Föreningsrådet i Älta, Tisdag 11 september 2014 
 

E-post , Landhockey EuroGames 

 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2014-11-12 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

 

- - - - - 


